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Infosaker 

Oversiktsdokument Leksvik kommune 
Det ble laget et oversiktsdokument for folkehelse i Leksvik kommune i 2017 og resultatet ble 
presentert i møtet. Alle kommuner skal, ifølge folkehelseloven, ha en skriftlig oversikt over 
helsetilstanden i befolkningen, slik at prioriteringer i folkehelsearbeidet kan gjøres. Oversikten 
baseres på opplysninger fra statlige helsemyndigheter og fylkeskommune, kunnskap fra de 
kommunale helse- og omsorgstjenestene og kunnskap om faktorer og utviklingstrekk i miljø og 
lokalsamfunn som kan ha innvirkning på befolkningens helse. Hovedelementene i oversikten er 



befolkningssammensetning, oppvekst –og levekårsforhold, fysiske, biologiske, kjemiske og 
sosiale miljø, skader og ulykker, helserelatert atferd og helsetilstand.  
En sammenfatning av opplysningene i dokumentet viser følgende: 

• Fremskrevet befolkningsvekst tilsier en økning i befolkning til 3600 personer i 2040. 
Positiv utvikling i antall personer som flytter til kommunen 

• Kjennetegn ved kommunens befolkning er en høyere andel eldre, og en lavere andel 
personer i arbeidsfør alder sammenlignet med fylket og landet.  

• Andelen kvinner og menn er omtrent lik.  

• Økning i antall innvandrere til kommunen, kommunen har likevel et lavt antall personer 
med innvandrerbakgrunn sammenlignet med landet som helhet.  

• Lav andel uføretrygdede i forhold til fylket, men noe høyere enn landet.  

• Sykefraværet er noe høyere enn landsgjennomsnittet.  

• Frafallet i videregående skole er lavere enn både fylket og landet.  

• Utdanningsnivået i kommunen er under fylket og landet. 

• Kommunen ligger oppunder landet og fylket i medianinntekt og lavinntekt.  

• Inntektsulikheten i kommunen er også lav, noe som indikerer likhet i samfunnet.  

• God tilgang på friområder med mangfoldig og rik natur. 

• Rikt organisasjonsliv med en høy andel unge som er aktive i fritidsorganisasjoner.  

• Høy andel unge som trener på fritiden, og det er først når man ser på tallene for voksne 
at kommunen har en høy andel inaktive.  

• Andelen psykiske lidelser ligger noe høyere enn landet og fylket. 

• Sykdomsbildet i befolkningen er sammensatt, ligger på linje med landet i mange 
sykdommer. 

• Forventet levealder har økt, noe som medfører sykdomsøkning.  

• Leksvik ligger over fylket i langvarig begrensende sykdom (minst et år) og egenvurdert 
helse.   

• Når det gjelder overvekt ligger kommunen på linje med fylket. 

• Menn med overvekt ligger over fylket.  

• Fedme har hatt en markant økning fra HUNT 1 til HUNT 3.  

• Overvekt og fedme øker, både lokalt, nasjonalt og globalt, og den generelle 
sykdomsutviklingen i samfunnet henger sammen med dette da en høy kroppsmasse 
indeks (KIM) øker sannsynligheten for en rekke sykdommer. 

Det skal etter hvert lages et oversiktsdokument for Indre Fosen kommune.  
 



Rådmannen orienterer 

Status sammenslåing 
Alle stillinger knyttet til kommunesammenslåingen er nå rekruttert. De fleste arbeidsavtaler er 
på plass. Det er viktig å huske at alle ansatte har arbeidsavtale, selv om det ikke står Indre Fosen 
på alle enda. Rekruttering av enhetsleder helsetjenester pågår – ikke sammenheng med 
sammenslåing, men handler om normal turnover. Forhandlinger med tillitsvalgte med 
påfølgende signering av arbeidstidsavtale ble gjennomført før jul. 
Når det gjelder IKT, så er de største fagprogrammene ferdig konvertert, enkelte mindre gjenstår. 
Det har for enkelte fagprogram tatt mye lenger tid å konvertere enn det som ble avtalt på 
forhånd. Det har i tillegg vært store mengder manuelt arbeid i forbindelse med konverteringene.  
Det gjenstår fortsatt en del avklaringer på organisering/systemnivå, for eksempel psykososialt 
kriseteam, folkehelsearbeid mv. Arbeid med felles rutiner pågår, men er et veldig stort område 
som kommer til å ta lang tid å få på plass. Ellers jobbes det kontinuerlig med at alle ansatte skal 
ha korrekte tilganger i de ulike fagprogrammene. Det ble i sammenslåingen gjort mange interne 
sideforskyvninger og disse må implementeres i driften. Økonomioppfølging er et viktig tema 
som blir fulgt opp kontinuerlig. 

Barnefattigdomsmidler 
Staten lyser hvert år ut midler til tiltak for å motvirke barnefattigdom. Leksvik har ikke hatt 
denne ordningen tidligere, Rissa har hatt tiltak de siste 3-4 årene. Det er eksterne aktører som 
søker og som gjennomfører tiltakene, men kommunen har en funksjon og et ansvar som 
koordinator mellom tiltaksyterne og staten. Utvalget er enig om at dette er noe som bør satses 
videre på i hele Indre Fosen og at vi bør gå ut bredt med informasjon om tilskuddsordningen ved 
neste utlysning (november 2018).  

Folkehelsearbeid 
Det jobbes med en modell for folkehelsearbeid/forebyggende arbeid i Indre Fosen. Den skal 
behandles politisk i KST i april og kommer til utvalget før det.  

Godtgjøring folkevalgte 
Det er laget et skjema som møteleder skal fylle ut for hvert utvalgsmøte, der det krysses av for 
de politikerne som møter. Det innebærer at hver enkelt politiker ikke skal sende eget skjema 
lenger. Det skal etter hvert tas i bruk en ny reise-app som alle ansatte og politikere skal 
registrere reiser/kjørebok i. Det er håp om at den er klar i løpet av februar. Frem til da må alle 
politikere notere ned (og lagre for egen del) de kjørekostnader de har for å stille i møter. Skriv 
ned dato, reisested og antall km, samt eventuelt passasjerer. IKKE send inn til 
administrasjonen før det blir gitt beskjed om det. Når reise-appen er oppe og går, vil det bli 
langt enklere å registrere dette.  
 

Skjenke- og salgskontroll alkohol + tobakkskontroll 
Indre Fosen kommune har skriftlig avtale med Nokas AS om kontroll av skjenking og salg av 
alkohol og tobakk. Morten Aune fra Nokas AS fortalte i møtet om sin oppfølging og kontroll av 
salgssteder og skjenkesteder, både i Leksvik og Rissa. Han konkluderte med at situasjonen i 
Indre Fosen stort sett er grei og oversiktlig, basert på de kontrollene han har foretatt. Dette 
handler både om salg av alkohol og skjenking. Det gjenstår noe arbeid for enkelte skjenkesteder 
når det gjelder internkontroll, men dette vil han følge opp videre. Nytt av året er 
tobakkskontroll, som ble innført fra 1.1.2018. Kontrollene her vil bli gjennomført samtidig som 
salgskontroller for alkohol.  
 



Presentasjon av enhet sykehjem, inkludert omvisning Leksvik sykehjem 
Enhetsleder Reidun Hindrum presenterte enhet sykehjem. Presentasjonen ble etterfulgt av en 
omvisning på Leksvik sykehjem.  
 

Boligpolitisk handlingsplan 
Informasjon i struktur og organisering av arbeidet med boligpolitisk plan for Indre Fosen 
kommune. Rissa laget en ny boligpolitisk handlingsplan som ble vedtatt i 2017. Det jobbes 
derfor med diverse innspill fra Leksvik, før dette sys sammen til Indre Fosen. Utvikling av 
boligpolitikk for Indre Fosen kommune handler om: 
 Er dagens boligfremskaffelse tilstrekkelig for ulike innbyggergrupper? 
 Er dagens offentlig-private boligsamarbeid hensiktsmessig for utvikling av fremtidige botilbud? 
 Er forskningen om boligrelaterte konsekvenser av bru entydig? 

Arbeidet så langt viser at Indre Fosens boligpolitikk kan fornyes og styrkes på flere områder. 
Hvordan satsningen blir avhenger av om det etableres bru (som forbedrer transportforbindelsen 
mellom regionhovedstad og omlandets bygder). Aktuelle spørsmål for politikerne i helse- og 
omsorgsutvalget var blant annet hvilken boligpolitisk visjon Indre Fosen ønsker. Innspillene fra 
utvalget gikk på at det heller enn en visjon var ønskelig at det ble formulert konkrete mål og 
delmål for arbeidet/planen.  
 
 

RS 1/2018 Skjenkebevilling enkeltanledning – fest med Gluntan 5. juledag 

Tas til etterretning. 
 

Eventuelt 

Vedrørende regler for ambulerende skjenkebevilling 
Det har kommet skriftlig innspill fra styreleder for Rissahallen SA, vedrørende regler for 
skjenkebevilling i Indre Fosen. Det er ulik praksis for skjenkeslutt i ambulerende 
skjenkebevillinger på Fosen og Rissahallen har derfor et ønske om at saken blir tatt opp til 
vurdering. Helse- og omsorgsutvalget tar dette inn som sak i møte 13.3.2018.  
 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
PS 1/18 Klagesak avslag på søknad om kommunal bolig X 
 Referatsak  
RS 1/18 Skjenkebevilling enkeltanledning - Fest med Gluntan 5.juledag  
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